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17 listopadu, 2024

Stovky nových pozorování UFO: Mnohá se ukázala jako
pozorování Starlinku či bezpilotních systémů

necenzurovanapravda.cz/2024/11/stovky-novych-pozorovani-ufo-mnoha-se-ukazala-jako-pozorovani-starlinku-ci-
bezpilotnich-systemu

Jak jste si zde již mohli přečíst, tak tento týden se americký Kongres
opět zabýval UFO, dnes již častěji nazývané UAP (neidentifikované
anomální jevy), neboť nejde jen o pozorování podivných objektů na
nebi, ale také ve vodě  a na zemi.

Předpokládám, že většina těchto pozorování jsou nejen různé
satelity, ale i zkoušky nové techniky nebo zbraní. Nicméně vzhledem
k tomu, že hlášení v poslední době přibývá., Kongres tuto otázku
opět otevřel.

Poté, co proběhla debata v Kongresu, byla vydána zpráva, která
analyzuje závěry, ke kterým americké ministerstvo obrany došlo.

Podle odtajněné zprávy ministerstva obrany (DoD) zveřejněné ve
čtvrtek, bylo jen v USA mezi květnem 2023 a červnem 2024
zaznamenáno 757 zpráv o neidentifikovaných anomálních
jevech (UAP).

Kongres pověřil vypracováním výroční zprávy Úřad pro řešení
anomálií všech domén (AARO) ministerstva obrany, který má za úkol
studovat a katalogizovat zprávy o UAP, dříve označovaných jako
UFO.

Ve zprávě se uvádí, že AARO obdrželo od 1. května 2023 do 1.
června 2024 celkem 757 hlášení UAP.

485 z těchto hlášení obsahovalo incidenty UAP, ke kterým došlo
během sledovaného období. Zbývajících 272 zpráv uvádělo
incidenty UAP, ke kterým došlo v letech 2021 až 2022, ale nebyly
nahlášeny AARO až do tohoto vykazovaného období, a proto
nebyly zahrnuty do předchozích výročních zpráv UAP.“

https://necenzurovanapravda.cz/2024/11/stovky-novych-pozorovani-ufo-mnoha-se-ukazala-jako-pozorovani-starlinku-ci-bezpilotnich-systemu/
https://www.dni.gov/files/ODNI/documents/assessments/DOD-AARO-Consolidated-Annual-Report-on-UAP-Nov2024.pdf
https://www.zerohedge.com/technology/hundreds-new-ufo-sightings-reported-pentagon
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Nová zjištění zvyšují celkový počet případů UAP pod dohledem
AARO na více než 1 600 k červnu.

Ředitel AARO Dr. Jon Kosloski na tiskové konferenci 14. listopadu
řekl, že zjištění zanechala vyšetřovatele zmatené.

„Existují zajímavé případy, kterým já, se svým fyzikálním a
inženýrským vzděláním a časem stráveným v IC (zpravodajské
komunitě), nerozumím. A neznám ani nikoho jiného, kdo by jim
rozuměl,“ řekl Kosloski.

Některé případy byly později vyřešeny, přičemž 49 z nich bylo
určeno jako běžné objekty jako balóny, ptáci a bezpilotní vzdušné
systémy. Dalších 243, také nalezených jako obyčejné předměty, bylo
doporučeno k uzavření do června.

Nicméně 444 bylo považováno za nevysvětlitelné a postrádající
dostatečné údaje, takže byly archivovány pro budoucí vyšetřování.

Pozoruhodné je, že 21 případů bylo považováno za „zasluhující si
další analýzu“ kvůli anomálním charakteristikám a chování, na rozdíl
od typických pozorování.

Navzdory nevysvětlitelným incidentům úřad poznamenal, že
neobjevil žádné důkazy o mimozemských bytostech, aktivitách
nebo technologii.

Zpráva uvádí, že případy UAP měly často konzistentní vzorce,
popsané neidentifikovanými světly a kulatými, sférickými nebo
kulatými  objekty s výraznými vizuálními rysy.

Z nových případů bylo 81 hlášeno v operačních oblastech americké
armády a tři zprávy od vojenských posádek popisovaly, že „piloti byli
sledováni UAP“.

Federální úřad pro letectví nahlásil od roku 2021 celkem 392
nevysvětlitelných pozorování v rámci 757 hlášení.

https://www.defense.gov/News/Transcripts/Transcript/Article/3965734/dr-jon-kosloski-director-aaro-media-roundtable-on-the-fy24-consolidated-annual/
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V jednom takovém případě AARO vyřešilo pozorování bílých
blikajících světel komerčním pilotem jako satelit Starlink vypuštěný z
mysu Canaveral na Floridě.

„AARO vyšetřuje, zda lze další nevyřešené případy připsat expanzi
Starlinku a dalších megakonstelací na nízké oběžné dráze Země,“
uvádí zpráva.

Zpráva AARO tvrdí, že žádný z vyřešených případů neprokázal
„pokročilé cizí nepřátelské schopnosti nebo průlomové letecké
technologie.“

Dokument také uvádí, že AARO bude okamžitě informovat Kongres,
pokud nějaké případy naznačují něco takového, což by mohlo
naznačovat mimozemské zapojení.

Zpráva zdůraznila „přísný vědecký rámec AARO a přístup založený
na datech“ a bezpečnostní opatření při vyšetřování těchto jevů.

Zpráva byla zveřejněna den po slyšení Výboru pro dohled nad
Sněmovnou reprezentantů s názvem „Neidentifikované anomální
jevy: Odhalení pravdy,“ během kterého svědci tvrdili, že tento jev
obklopuje vládní tajemství.

Během slyšení bývalý úředník ministerstva obrany, Luis
Elizondo, řekl, že UAP jsou skutečné.

„Pokročilé technologie, které nevytvořila naše vláda ani žádná
jiná vláda, monitorují citlivá vojenská zařízení po celém světě,“
řekl.

Elizondo svědčil, že vláda provozovala tajné programy na získání
materiálů UAP k identifikaci a zpětnému inženýrství mimozemské
technologie.

„Kromě toho, USA vlastní technologie UAP, stejně jako někteří naši
protivníci. Věřím, že jsme uprostřed mnohaletých tajnůstkářských
závodů ve zbrojení, které jsou financovány špatně alokovanými

https://oversight.house.gov/hearing/unidentified-anomalous-phenomena-exposing-the-truth/
https://oversight.house.gov/wp-content/uploads/2024/11/Written-Testimony-Elizondo.pdf
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dolary daňových poplatníků a jsou skryty před našimi volenými
zástupci a dozorčími orgány,“ řekl.

„Ačkoliv většina mé vládní práce na téma UAP stále zůstává utajena,
nadměrné utajování vedlo k vážným prohřeškům proti loajálním
státním úředníkům, vojenskému personálu a veřejnosti, a to vše
proto, aby se zakryl fakt, že nejsme ve vesmíru sami.

Malý kádr v naší vlastní vládě, který se zabývá tématem UAP,
vytvořil kulturu potlačování a zastrašování, které jsem se osobně stal
obětí, spolu s mnoha mými bývalými kolegy,“ prohlásil Elizondo.

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 3 Průměrně: 5]

 
 


